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Het merendeel van de commissie vond de komst van een Internationale School een goede 
zaak en is het eens met de gedeputeerde dat dit een belangrijke aanvullende vestigingsfactor is 
in het kader van het economisch beleid. Het moet dan ook vanuit het taakveld economisch 
beleid worden beschouwd, een kerntaak van de provincie, en niet vanuit de invalshoek 
onderwijs. 
 
Vragen waren er over de samenwerking met bestaande internationale scholen in Hilversum, 
Den Haag en Amsterdam, over de financiering (incl. het staatssteun-aspect) en over de 
toelating van niet-expat-kinderen. 
Gedeputeerde Van Lunteren gaf aan er goed wordt samengewerkt met de internationale 
school in Hilversum. Voorts is toelating van niet-expat-leerlingen expliciet verboden op grond 
van regelgeving vanuit het ministerie. De financiering van de school is gebaseerd op de 
gemaakte business case. Momenteel is de provinciale bijdrage wel duidelijk, maar zijn nog 
niet alle kosten gedekt; een aantal partijen moet nog een bijdrage leveren. De staatssteuntoets 
wordt momenteel uitgevoerd. 
 
Gedeputeerde Van Lunteren omarmde een wens van de PvdA om in gesprekken met 
bedrijven standaard te pleiten voor het creëren van stageplaatsen voor MBO-scholieren. 
 

Datum: 14 november 2011 

Voorzitter commissie MME 
H.N. Scherer 
 
Adjunctgriffier  
R.J. Poort 
 


